
Městská část PRAHA - VELKÁ CHUCHLE
 STAVEBNÍ, DOPRAVNÍ A BEZPEČNOSTNÍ VÝBOR

Záznam z 11. zasedání výboru 
konaného dne 11. 4. 2016 v kanceláři ÚMČ Praha Velká Chuchle

Přítomni :     Ing. Barcal, Ing.Kozický, p. Havlina, Ing. Malý, Ing. Schůrek – tajemník výboru

Jednání bylo zahájeno v 17.30 hod. 

kontrola posledního zápisu :   

2/1 Zóna 30 ve Velké Chuchli

TSK převzalo podklady od ÚMČ, slíbilo následně vypsat výběrové řízení na zhotovitele a
dodá ÚMČ informaci, jaká část instalací bude hrazena z rozpočtu TSK a já část z rozpočtu
ÚMČ. Dále na ÚMČ došla žádost o úpravu dopravního značení v ulici Na Cihelně. Většina
ulice je jednosměrná, avšak cca 50 m před Nám. Chuchelských bojovníků je obousměrných,
aniž by na něj pro vozidla přijíždějící z jednosměrky existovala DZ „Obousměrný provoz“ .
Nabízí se tedy, aby v rámci instalace značek pro zónu 30 byla instalována tato dopravní znač-
ka. 

SDBV bere informaci o řešení zóny 30 ve spolupráci s TSK informaci na vědomí a navr-
huje učinit kroky k instalaci chybějící značky Obousměrný provoz do ulice Na Cihelně - 
úkol trvá.

5/1 Mimoúrovňové křížení přes ČD Starochuchelská – Mezichuchelská

Na přelomu března a dubna proběhla v Radotíně informativní schůzka se SŽDC. Za Chuchli
se schůzky zúčastnili starosta Fresl a pan Schůrek. Podle prohlášení SŽDC v současné době
nikdo nepreferuje podjezd ani nadjezd, byla předložena vizualizace mimoúrovňového křížení.
SŽDC připravuje kroky k zadání stanoviska EIA. Stavba nezačne dříve než po roce 2020.
Žádné další termíny nebyly stanoveny. Zápis ze schůzky zatím (do 5.4.2016) na ÚMČ nebyl
doručen. 

SBDV bere informaci na vědomí - úkol trvá.

13/1 Stavba etapa 0013 rekonstrukce komunikace Na Hvězdárně

Odbor IPR zaslal vyjádření k navrhovanému jednosměrnému provozu na klíčových komu-
nikacích. Současný návrh projektanta, který počítá s jednosměrným provozem  a minimálními
požadavky na rozšiřování komunikací na úkor soukromých pozemků, akceptuje jako dočasný.
Zároveň  dává  projektantovi  za  úkol  připravit  variantu  s  širšími  komunikacemi  a  obou-
směrným provozem.  

SBDV bere informaci na vědomí - úkol trvá.



1/5 Přístavba MŠ Na Cihelně 456/17 ve Velké Chuchli

Dne 7.3.2016 proběhlo interní jednání (p. Schůrek, p. Mařík, Ing. Barcal, Ing. arch. Vrzal,
Mgr. Klán) na téma obdrženého soupisu méněprací a víceprací. Tématem bylo konečné vy-
účtování stavby zhotovitelem - firmou XEDOS. Oproti SoD není dosud uhrazena částka cca
1,2 mil. Kč. Ing. arch. Vrzal následně dodal na společném jednání ( p. Mařík, Ing. Barcal,
Ing.arch. Vrzal ), keré se uskutečnilo dnešního dne opravený návrh konečného vyúčtování,
který však není podepsaný zhotovitelem ani TDI. 

SBDV vzal informaci na vědomí - úkol trvá.

2/5 Přístavba ZŠ Ch.Masarykové ve Velké Chuchli

Po  schválení  zpracované  zpracované  studie  zastupitelstvem  se  nyní  pracuje  na  přípravě
dalších stupňů projektové dokumentace. Mezitím p. Šimek jedná se sousedy, kteří vyslovili
nesouhlas s faktem, že okna ze tříd nového pavilonu jsou nasměrovaná na jejich pozemek. V
rámci vyjednávání nechal p. Šimek zpracovat návrh oddělující stěny s mléčným sklem, který
by zachoval určitou míru soukromí. Konečný termín zpracování projektové dokumentace ve
všech stupních je ve skluzu cca 5 týdnů oproti termínům uvedeným v SOD. 

SDBV doporučuje starostovi, aby se co nejdříve uzavřel dodatek smlouvy, který aktua-
lizuje  konečné  termíny  dodání  a  zároveň  uplatnil  připomínky  k  původnímu návrhu
smlouvy o dílo, které zpracoval a předložil zastupitelům p. Barcal v listopadu 2015 –
úkol trvá

5/8 Návrh řešení hluku ze Strakonické radiály v Malé Chuchli

Na konci roku 2015 pan Veselý navrhoval řešit nadměrný hluk v ulici Zbraslavská (MCH) od
Strakonické pomocí protihlukového valu. Záležitost byla projednávána na zastupitelstvu a do-
sud nebyla schválena ani zamítnuta. SBDV navrhuje vzhledem k existenci otázek týkající se
účinnosti a celkové finanční náročnosti poptat odborného projektanta, který by zpracoval stu-
dii, která připravila odbornou odpověď na výše uvedené otázky a určila, zda má v smysl v zá-
měru pokračovat.

SBDV doporučuje  ZMČ  schválit  zadání  zpracování  studie  na  řešení  protihlukových
opatření v MCH. Tato studie by měla posoudit účinnost výstavby valu, případně jeho
parametry, finanční i  časovou náročnost na výstavbu a další potencionální překážky,
které by mohly výstavbě bránit.

6/8 Dopravně bezpečnostní opatření ve Starolázeňské ulici
Ulice Starolázeňská je po zjednosměrnění Dostihové více frekventovaná. V diskusi SBDV
konstatoval, že klíčovými problémy, které je nutné řešit, jsou: a) nevýrazné a vybledlé značky
zákazu vjezdu nákladních vozidek; b) nepřehledná zatáčka na konci ulice Starolázeňské řeši-
telná instalací zrcadla; c) parkování v době pořádání akcí na dostihovém závodišti řešitelné



zvýšenou přítomností Městské policie a odkloněním dopravy ze Strakonické dále na Radotín;
d) nevýrazná značka na Strakonické ulici upozorňující na neprůjezdnou oblast.

SBDV doporučuje řešit dopravní a bezpečnostní situaci v ul. Starolázeňské zvýrazněním
vybraných  dopravných  značek,  instalací  zrcadla  a  zajištěním  pravidelného  dohledu
Městské policie v době konání akcí na dostihovém závodišti.

1/9 Změna trasy linky 172 a 244

Dne 9.3.2016 proběhlo v Radotíně jednání za účasti zástupců ÚMČ Praha 16, ÚMČ Velká
Chuchle, Ropid a Dopravních podniků. Zúčastněné strany se shodly na záměru prosadit samo-
statnou linku Chuchle - Smíchov i za cenu snížení frekvence spojů stávajících linek 172 a
244. Následně Ropid zpracoval kalkulaci, která navrhuje spoj na Smíchov s frekvencí 30 min.
ve špičce a 60 min. mimo špičku. Spoj by do oblasti Na Hvězdárně zajížděl jen v čase mezi
6:00 a 20:00 ve frekvenci 60 min. SBDV v rámci průběžné komunikace s p. Šimkem uplatnil
požadavky na úpravu časů příjezdu a odjezdu ke škole v závislosti  na časy školního vyu-
čování a požadavek na změnu trasy linky 244 z Malé Chuchle přes nově otevřené parkoviště
Hornbach. Tyto požadavky již byly společnosti Ropid předány.

SBDV bere na vědomí - úkol trvá.

4/9 Využití parkurového hřiště

Na předchozím jednání SBDV byl řešen námět p. Šimka, aby bylo parkurové hřiště u ZŠ na-
hrazeno  pingpongovými  stoly  a  parkurové  prvky  byly  přemístěny  jinam  (např.  do  Malé
Chuchle nebo k b.j. Radotínská). Minulé zastupitelstvo tento záměr podpořilo za podmínky,
že bude prověřeno, zda sponzorské smlouvy tomuto nebrání. Dle zjištění stavebního odboru
pouze 2 z instalovaných prvků byly financovány nadací ČEZ a že v případě potřeby lze získat
souhlas s případným přesunem. Následně přišel od rodičů návrh na instalaci herních prvků
pro malé děti, protože přístup k hřišti u MŠ je časově omezen. Výhoda tohoto řešení je, že
tato instalace by si kromě zakoupení příslušných herních prvků nevyžádala žádné další nákla-
dy (oplocení, vybudování náhradního parkurového hřiště jinde v Chuchli aj.).

SDBV navrhuje :

1)  na  základě  návrhu  občanů  vytvořit  přemístěním  některých  parkurových  prvků
prostor pro instalaci bezpečných herních prvků pro děti předškolního věku;

2) navrhnout ředitelce ZŠ, aby společně se žáky a jejich rodiči navrhli dlouhodobé řešení
pro parkurové hřiště - tj. kam herní prvky přemístit a co umístit na jejich místo;

3) následně zpracovat rozpočtový záměr na realizaci kroků plynoucích z bodu (2) a ten
následně předložit ZMČ v rámci budoucích rozpočtových období - úkol trvá



Nové úkoly

1/11. Zákaz vjezdu pro nákladní vozidla

Od ledna 2016 platí nová vyhláška, která upravuje platnost některých dopravních značek. Z
podstatných změn se Velké a Malé Chuchle týká změna významu značky B4 (Zákaz vjezdu
nákladních vozidel) - nově zakazuje i vjezd automobilů v kategorii N1 (tj. nákladní do 3,5t).
Vjezd do Chuchle je těmito značkami ve všech směrech omezen. K dané problematice byl
kontaktován p. Martínek z odd. dopravy Radotín, který dosud nevydal stanovení zda postačují
dodatkové tabulky či musí dojít k obměně týkající se stávajících DZ.

SDBV navrhuje urgovat vydání souhlasného stanoviska u stavebního úřadu v Radotíně
a neprodleně po jeho vydání uvést stávající předmětné DZ do vyhláškového stavu – úkol
trvá.

2/11. Zrcadla Lahovská, Na Hvězdárně

Zastupitelstvo  na  svém  jednání  č.  3/2015  schválilo  instalaci  nových  zrcadel  v  ulici  Na
Lahovské a  Na Hvězdárně.  Dále  zastupitelstvo  na  svém jednání  č.  2/2016  schválilo  roz-
počtový záměr a rezervovalo ve schváleném rozpočtu na rok 2016 cca 21 tis. Kč na realizaci
této akce.

SDBV doporučuje pokračovat v jednání se stavebním úřadem v Radotíně a dalšími do-
tčenými subjekty s cílem zajistit instalaci zmíněných zrcadel.

3/11. Oplocení pozemku 670/3

ÚMČ Velká Chuchle vlastní v ulici  Starolázeňská pozemek, na kterém jsou umístěny dva
skladovací kontejnery. Tento pozemek je oplocen ze 3 stran, ze 4. strany plot chybí. Pan Dou-
děra, majitel sousedního pozemku, již léta trvá na doplocení pozemku MČ.

SDBV  navrhuje  oplocení  realizovat,  nicméně  navrhuje  předat  výboru  finančnímu a
kontrolnímu (jedná se o právní záležitost) k posouzení, zda to má oplocení hradit ÚMČ
nebo p. Douděra.

4/11. Chodník Na Cihelně

V ulici Na Cihelně, kde se dokončuje novostavba, se plánuje rekonstrukce celé komunikace z
rozpočtu magistrátu. Pan Klán navrhuje, aby byl na začátku po levé straně doplněn chodník.

SDBV doporučuje schválení výstavby chodníku v ulici Na Cihelně.

5/11. Vodafone – BTS

Společnost Vodafone podala na ÚMČ žádost o územně plánovací informaci pro záměr po-
stavit v oblasti Na Hvězdárně 30m vysokou základnovou stanici pro mobilní telefony (tzv.
BTS). Plánované umístění je na pozemku vodárenské přečerpávací stanice.



SDBV nedoporučuje schválit výstavbu tak vysokého stožáru v blízkosti bytové zóny Vily
Chuchle a chráněné krajinné oblasti.

6/11. Chodník v ulici K Vápence

Skupina občanů požádala o vybudování  chodníku na pravé části  komunikace K Vápence.
Prostor bohužel nesplňuje požadovanou minimální šířku a v tom smyslu pan Schůrek odeslal
odpověď. Přesto je jejich požadavek oprávněný a lze doporučit provedení zpevnění krajnice.

SDBV doporučuje podpořit záměr občanů.

7/11. Rychlost U Bažantnice

Před časem poslala skupina občanů na ÚMČ stížnost na rychle projíždějící vozidla v ulici U
Bažantnice. Tato stížnost byla postoupena do Radotína k p. Martínkovi, který odpověděl, že
by podpořil vybudování zpomalovacích prahů za předpokladu, že s tím bezprostřední sousedé
budou souhlasit.

SDBV doporučuje požádat o stanovení příčných zpomalovacích prahů za předpokladu
souhlasu zde bydlících občanů. Dopučené místo instalace je na hranici pozemků s č. or
23 a 25. SBDV doporučuje instalaci až po dokončení stavby firmou Magelan v ulici U
Bažantnice (očekávaný termín léto 2016). 

8/11. Reklamní navigační tabule Hornbach aj.

Členové výboru upozornili na nevhodně instalované malé reklamních tabule společnosti Bull-
dog. Jedná se o tabule na Strakonické ulici před odbočkou na Malou Chuchli, které  zakrývají
dopravní značku, tabule v ulici Dostihová, K Lochkovu (Slivenec), Vrážská (Radotín), které
ukazují směr příjezdu k obchodu Hornbach skrz přetížené nebo místní komunikace centrem
Chuchle.

SDBV doporučuje uplatnit  u stavebního úřadu v Radotíně  námitku na umístění  ne-
vhodných směrových tabulí na Hornbach. Dále navrhuje učinit kroky k tomu, aby byla
společnost Bulldog vyzvána k odstranění nebo přemístění tabule na Strakonické ulici
před odbočkou na MCH.

9/11 Nový jednací řád výboru SBDV

SBDV po interní diskusi předkládá nový návrh znění jednacího řádku výboru, který před-
pokládá konání a hlasování pomocí prostředků elektronické komunikace (tzv. hlasování “per
rollam”). Úpravy se týkají bodů v článku 6.

SBDV navrhuje ZMČ schválit nový návrh jednacího řádu výboru



10/11 Zkapacitnění společenské místnosti K8 v býv. FEMAT
SBDV byla předložena informace o záměru ÚMČ stavebně upravit prostory bývalého areálu
FEMAT pro pořádání  setkání  většího  počtu  občanů.  Podle  vyjádření  hasičů  a  hygieny je
možné bez zásadních stavebních úprav (např. instalace VZT) upravit místnosti pro max. 150
osob a o celkové ploše max. 300 m2. ÚMČ bude jednat s pí. Jirákovou o zpracování projektu a
inženýringu na zkapacitnění sálu pro 100-150 lidí. 
Na základě dříve schváleného návrhu p. Klána je v rozpočtu MČ na 2016 rezervována na
zkapacitnění místnosti částka 1 mil. Kč.

SBDV nemá připomínky a bere na vědomí

11/11 Stavební úpravy potoku Vrutice v ul. Dostihová
Magistrát v předchozích letech informoval ÚMČ o záměru provést stavební úpravy potoku
Vrutice v ulici Dostihová (opravy břehů a přemostění). Nyní magistrát ÚMČ informoval, že
vypsal výběrové řízení na zhotovitele.

SBDV bere na vědomí

12/11 Vila Klausovka v ul. Starolázeňská - návrh na provedení údržby objektu

Na zasedání ZMČ č. 3/2016 bylo odsouhlaseno, že ÚMČ nemá zájem odprodat obecní byty
ve vile Klausovka. Z toho důvodu je nutné provést nutné udržovací práce. K tomu účelu byl
zpracován znalecký posudek, který mj. stanovuje cenový odhad na nutné udržovací práce.

SDBV doporučuje provádět nutné rekonstrukční a údržbové práce postupně dle důleži-
tosti a začít střechou a kanalizačními a vodovodními stoupačkami.

13/11 úprava parkovacích ploch a vjezdu v areálu FEMAT

V souvislosti s zlepšením možnosti parkování v blízkosti pošty, prodejny potravin a pro potře-
by zaměstnanců ZŠ se nabízí možnosti využití parkovacích míst v prostoru býv. areálu FE-
MAT. Tato místa jsou k parkování již využívána nyní, ale někteří občané o této možnosti
neví. Proto je navrhováno provedení následujících úprav:

a) odstranění modrých vjezdových vrat a přesunutí dovnitř areálu tak, aby zabránily průjezdu
vozidel areálem FEMAT, ale umožnily průchod pěších
b) uklizení parkoviště a vyznačení parkovacích stání pomocí vodorovného značení
c) opravení zdi při vjezdu a doplnění nápisem “místo k parkování”

SBDV navrhuje ZMČ schválit provedení nutných úprav ploch v býv. areálu FEMAT,
které jsou vhodné pro krátkodobé parkování návštěvníků pošty, prodejny potravin a za-
městnanců školy.



14/11 návrh na přijetí nového člena SBDV
O přijetí za člena SBDV požádal Ing. arch. David Vokurka, který byl v předchozím volebním
období předsedou stavebního výboru.

SBDV navrhuje ZMČ schválit nového člena SBDV pana Ing. arch. Davida Vokurku

Termín dalšího zasedání SDBV bude s předstihem oznámen předsedou výboru elektronicky.

Jednání ukončeno 19.00 hod
záznam pořídil : Ing. Schůrek 
záznam ověřil: Ing. Barcal


